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PROPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL MÉS ALGEMESÍ 

 

Que la regidora d’aquest grup municipal Lorena Calatayud Ruiz eleva al Ple de la 

Corporació per al seu debat i, si s’escau, aprovació: 

 

La tasca primordial de Més Algemesí és fer arribar al Ajuntament les inquietuds i 

preocupacions del nostres veïns per a millorar el nostre poble i garantir el benestar del 

mateix. 

És per això que vol transmetre i donar solució a  una de les preocupacions de 

l’Associació del veïns del Carrascalet ens va fer arribar en la reunió que mantinguérem 

el 27 de novembre de 2010 i que nosaltres ampliem a altres punts del poble.  

Està relacionada amb la seguretat de les vies del tren durant el seu recorregut en el casc 

urbà. En concret l’Associació de veïns ens cità el seu pas per la plaça d’Espanya, ja que 

com es pot veure en aquesta foto, en alguns punts no hi ha cap tipus de tanca o barrera. 
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A la dreta d’aquest punt, en l’antic pas a nivell, sols hi ha blocs de plàstic dels que es 

posen a les carreteres. 

La necessitat del tancament d’aquest tram és urgent ja que suposa un perill sobretot per 

als joves i xiquets que passen a través d’ell per a anar al centre del poble. 

A més a més, resulta paradoxal que fa aproximadament un any ADIF –suposem- es 

dedicara a posar una tanca per a separar les vies de les industries del polígon de Xara, 

però no ho fera al seu pas pel Carrascalet.  

Des de MÉS ALGEMESÍ pensem que cal fer gestions urgents per tal que ADIF pose  en 

aquesta zona una tanca igual que s’ha fet uns metres més enllà en la zona del polígon.  

El mateix pensem que cal fer al pas de la línea ferroviària pel grup la Pau, a l’altura del 

soterrani del pont roig, on tampoc existeix cap tipus de tanca. 

 

Per tot això, en nom del GRUP MUNICIPAL MÉS ALGEMESÍ propose els següents 

punts d’acord: 
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1) Instar al senyor Alcalde per tal que sol·licite de la Policial Local un informe de la 
inexistència de cap tipus de tanca que separe la via fèrria en aquests punts -Plaça 
d’Espanya i en el grup la Pau- i del perill que aquesta inexistència comporta. 
Aqueta informació i/o informe es facilitarà als Grups Municipals i seria posada a 
l’abast dels ciutadans a través de la pàgina web de l’Ajuntament. 
 

2) Que una vegada elaborat el remitisca a l’ADIF juntament amb el següent Acord:  
 

“Reunit el plenari de l’Ajuntament d’Algemesí en sessió ordinària el dia XX de 

juny de 2011 aprovà adreçar-se a l’Administrador d’Infraestructures 

Ferroviaries per tal d’informar-li que al seu pas per Algemesí, a l’altura de la 

Plaça d’Espanya i del  Grup la Pau la via fèrria no conta amb cap tipus de tanca 

o separació que impedisca els pas de vianants d’una banda a l’altra. 

Considerem que açò provoca un situació gran de perill i inseguretat i per això 

sol·licitem de vostés que de manera immediat i urgent procedisquen a 

instal·lar una tanca que impedisca qualsevol invasió de les vies per part de 

vianants en els punts ressenyats.” 

 

3) Instar al Senyor Alcalde, o al regidor en que delege, a que comence el més aviat 
possible tots aquells tràmits, contactes i negociacions amb l’ADIF per tal que 
aquesta petició es puga fer realitat. 

 
4) Que en la propera Comissió informativa del mes de juliol s’informe als regidors 

dels resultats d’aquestes actuacions . 
 

 

Algemesí, 19 de juny de 2011. 

 

 

 

 

SR ALCALDE-PRESIDENT DE L’AJUNTAMENT D’ALGEMESÍ 

 


